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اقلید
 پیش بینی برداشت ۲۲ هزار تن جو 

از مزارع شهرستان اقلید
  افزایش ۴۰ درصدی سطح 

زیر کشت جو در اقلید

هم اینک  گفت:  اقلید  شهرستان  کشاورزی  جهاد  رئیس 
و  هزار  از سطح هفت  آبی  و  دیم  برداشت جو  عملیات 
۳۰۰ هکتار از مزارع این شهرستان آغاز شده و پیش بینی 
می شود ۲۲ هزار تن از این محصول برداشت و روانه بازار 

مصرف شود.
سید علی آقا میرطالبی، در گفت و گو با ایرنا با اشاره به 
اینکه از این میزان سطح زیر کشت جو، ۶ هزار و ۲۰۰ 
هکتار به کشت آبی و یک هزارو  ۱۰۰ هکتار به کشت 
دیم اختصاص دارد، افزود: با توجه به افزایش بارندگی ها 
در شهرستان اقلید، همچنین قیمت مناسب این محصول در 
سال ۹۸ و نیز تعداد آبیاری کمتر نسبت به گندم، سطح 
زیر کشت جو در این شهرستان ۴۰ درصد در مقایسه با 

سال های پیشین، افزایش یافته است. 
از  اقلید  شهرستان  در  جو  برداشت  زمان  وی،  گفته  به 
دلیل  به  شهرستان  این  و  می شود  آغاز  تابستان  ابتدای 
سردسیر بودن از آخرین مناطق برداشت محصول گندم و 

جو در استان فارس به شمار می آید.

جهرم

جرایم خشن در شهرستان جهرم 
کاهش یافت

 رئیس دادگستری شهرستان جهرم، وضعیت امنیت را در 
این شهرستان خوب توصیف کرد و گفت: جرائم خشن 
در  خُرد  جرائم  متأسفانه  اما  یافته  کاهش  منطقه  این  در 

جهرم همانند شماری از شهرها زیاد است.
عمومی  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
گرامیداشت  به مناسبت  اسمی  محمد  جهرم،  دادگستری 
هفته قوه قضاییه افزود: تاکنون کارهای خوبی در دستگاه 
عدالت،  اجرای  دادرسی،  اطاله  مشکل  حل  برای  قضایی 
تکریم  و  جرم  وقوع  از  پیشگیری  مردم،  امنیت  تأمین 

ارباب رجوع صورت گرفته است.
اطاله دادرسی، تعداد  از عوامل مهم  بیان کرد: یکی  وی 
زیاد پرونده های ورودی و همچنین کمبود نیروی انسانی 
است. اسمی، در مورد جرائم خشن، خُرد و همچنین تعداد 
پرونده های ورودی سالانه به دادگستری شهرستان جهرم 

آماری اعلام نکرد. 

سپیدان
مدیر شیلات جهاد کشاورزی فارس:
افتتاح مجتمع تکثیر و پرورش 

ماهیان زینتی در سپیدان 
کشاورزی  جهاد  سازمان  آبزیان  امور  و  شیلات  مدیر 
استان فارس از افتتاح یک واحد تولیدی تکثیر و پرورش 
با ظرفیت 200 هزار  ماهیان زینتی در شهرستان سپیدان 

قطعه خبر داد.
فارس  استان  ایانا در  با خبرنگار  علی فلاحی در گفتگو 
ریال  میلیارد   30 بر  بالغ  اعتباری  با  مجتمع  این  گفت: 

توسط بخش خصوصی راه اندازی شده است.
وی با بیان اینکه پیش از این 24  مرکز تکثیر و پرورش 
ماهیان زینتی در استان فارس فعالیت داشته است، افزود: 
در این مراکز سالانه ۱۲ میلیون قطعه ماهی زینتی شامل سه 
میلیون قطعه ماهی زنده زا و 9 میلیون قطعه تخم گذارتولید 

می شود.
به گفته فلاحی؛ در استان فارس سالانه بیش از یک صد 
گونه انواع ماهی های زینتی تخم گذار و بچه زا تولید و به 

بازار عرضه می شود.
در  استان  زینتی  ماهیان  درصد   50 کرد:  تصریح  وی 
شیراز و 50 درصد در قالب کارگاه های مستقل بزرگ و 
کوچک در شهرستان های فسا، داراب، مرودشت، سپیدان 

و فیروزآباد پرورش داده می شود.
یزد،  اصفهان،  تهران،  استان های  می گوید:  فلاحی 
بندرعباس، بوشهر و کرمان خریدار ماهیان زینتی تولیدی 

استان فارس هستند.

لامرد

برقراری مجدد پرواز لامرد - تهران
پرواز لامرد - تهران پس از وقفه ای طولانی، در فرودگاه 

لامرد راه اندازی شد.
 مدیر فرودگاه بین المللی لامرد در گفت و گو با خبرنگار 
فارس در لامرد، اظهار داشت: با توجه به هماهنگی های 
و  تهران  پرواز لامرد  منطقه،  مردم  نیاز  و  آمده  به عمل 
فرودگاه  در  ماهان  هواپیمایی  شرکت  توسط  بالعکس 

لامرد از دیروزسوم تیرماه برقرار شد.
 BAE جت  نوع  از  پرواز  این  افزود:  عزیزی  سهراب 
شرکت هواپیمایی ماهان و در روزهای سه شنبه و جمعه 

هر هفته انجام خواهد پذیرفت.
وی با بیان اینکه تلاش می شود پروازهای فرودگاه لامرد 
در ایام پس از کرونا به روال عادی خود برگردد، گفت: 
بدلیل بازگشت مجدد هواپیمایی ماهان پس از یک وقفه 
)واتر سالوت(  نمادین خوش آمد گویی  مراسم  طولانی 

برای این پرواز برگزار  شد.
کهن  رسم  نوعی  سالوت  واتر  کرد:  خاطرنشان  عزیزی 
برای خوش آمد گویی یا بدرقه در صنعت هوانوردی و 
ماشین های  یا  آبپاش  دوسکوی  توسط  که  است  دریایی 

آتش نشانی انجام می پذیرد.

فیروزآباد
مدیر جهاد کشاورزی فیروزآباد:

تولید ۴۵۰۰ تن کلزا در شهرستان 
فیروزآباد 

مدیرجهادکشاورزی شهرستان فیروزآباد با اشاره به پایان 
برداشت کلزا در این شهرستان، گفت: بیش از 4500 تن 

دانه روغنی کلزا تولید شد.
کشاورزی  جهاد  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
 ۲ جاری   سال  در  کرد:  ابراز  دهقانی  ایرج  فیروزآباد، 
هزار و ۵۰ هکتار از اراضی کشاورزی این شهرستان به 
زیر کشت دانه های روغنی کلزا رفته که نسبت به سال 

گذشته افزایش بیش از 50 درصدی داشته است.
این شهرستان  برداشت مکانیزه کلزا در  به  اشاره  با  وی 
صورت  کمباین  دستگاه   25 توسط  امر  این  کرد:  ابراز 

گرفت.
محصول  این  از  تن   ۹۰۰ و  هزار  سه  دهقانی؛  گفته  به 
به صورت تضمینی و با قیمت هر کیلوگرم چهار هزار و 

۶۶۰ تومان از کشاورزان خریداری شد.
کرد:  اظهار  فیروزآباد  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
اشباع  چرب  اسیدهای  داشتن  علت  به  کلزا  روغنی  دانه 
نشده بدون کلسترول از کیفیت تغذیه ای بالایی برخوردار 

است.

فسا
 با حضور اعضای هیئت داوری 

صورت گرفت؛
دفاع ۲ دانشجوی دانشگاه آزاد 

اسلامی فسا از رساله دکتری ادبیات 
عرفانی

رساله  از  فسا  واحد  اسلامی  آزاد  دانشگاه  دانشجوی   ۲
دکتری ادبیات عرفانی با موفقیت دفاع کردند و نخستین 

فارغ التحصیلان این رشته در واحد فسا لقب گرفتند.
دفاع  جلسه  فسا،  از  آنا  خبرگزاری  خبرنگار  به گزارش 
مقطع  دانشجویان  توللی  یلدا  و  برهمند  محسن  رساله  از 
دکتری رشته ادبیات عرفانی دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
این  عرفانی  ادبیات  دکتری  رساله  نخستین  به عنوان  فسا 

دانشگاه برگزار شد.
محسن برهمند نخستین دانشجوی دکتری ادبیات عرفانی 
دانشگاه آزاد اسلامی فسا با عنوان »بررسی عشق در شعر 
تبریزی،  صائب  اشعار  بر  تکیه  با  صفوی  دوره  شاعران 
کلیم  و  شیرازی  عرفی  نیشابوری،  نظیری  آملی،  طالب 
کتاب  »رمزشناسی  عنوان  با  توللی  یلدا  و  کاشانی« 
کشف الاسرار و مکاشفات الانوار روزبهان بقلی شیرازی«  

با موفقیت از رساله دکتری خود دفاع کردند.

استان بوشهراستان بوشهر
 

مدیرکل زندان بوشهر:
ورودی به زندان های استان بوشهر 

کاهش یافت

گفت:  بوشهر  استان  تأمینی  اقدامات  و  زندان ها  مدیرکل 
ورودی به زندان های استان بوشهر در سال ۹۸ نسبت به سال 

قبل کاهش یافت.
سید قاسم طباطبایی مهر در گفت وگو با خبرنگار مهر اظهار 
داشت: ورودی زندان های استان بوشهر در سال گذشته پنج 
هزار و ۵۷۵ مورد بوده است که سال ۹۷ میزان ورودی پنج 
بوده است و شاهد کاهش ۰.۴ درصدی  هزار و ۵۹۹ مورد 

هستیم.
استان  زندانیان  از  حمایت  انجمن  عملکرد  به  اشاره  با  وی 

بوشهر در سال گذشته اضافه کرد: در مجموع سه میلیارد و 
تومان  میلیون  میلیون ریال کمک شده که شامل ۲۷۱   ۶۷۴
کمک های  ریال  میلیون   ۳۸۵ تأمینی،  مراکز  به  کمک 
میلیارد  دو  و  زندانیان  به  ریال کمک  میلیون   ۸۹ آموزشی، 

و ۹۲۸ میلیون ریال کمک به خانواده زندانیان بوده است.
طباطبایی مهر تعداد کل نفرات خانوار تحت پوشش را هزار 
و ۴۸۰ نفر دانست و افزود: تعداد خانواده های تحت پوشش 
تعداد خانواده های تحت پوشش موقت  دائمی ۱۷۴ خانواده، 
تعداد خانواده های تحت پوشش موردی ۳۹  ۱۳۴ خانواده و 

خانواده است.
شعبه ویژه دادگستری برای تسهیل 

در امور شهرداری بوشهر ایجاد 
می شود

امور  در  تسهیل  بر  تأکید  با  بوشهر  دادگستری  رئیس کل 
شهروندان گفت: یک شعبه ویژه برای رسیدگی به پرونده های 
شهرداری بوشهر در راستای تسهیل در امور شهروندان ایجاد 

می شود.
در  جمادی  علی  بوشهر،  از  تسنیم  خبرگزاری  گزارش  به 
با  بوشهر  بندر  شهرداری  و  شهر  شورای  اعضای  با  نشست 
گرامیداشت یاد و خاطره شهید بهشتی و یاران با وفایش نقش 
مهم دستگاه قضایی در تسهیل امور شهروندان را مورد اشاره 
قرار داد و اظهار داشت: در دستگاه قضایی تلاش می شود به 
دستگاه های که خدمات عام المنفعه دارند کمک و امور آنها 

را تسهیل کند.
شعبه ویژه  راه اندازی  از  بوشهر  استان  دادگستری  رئیس کل 
داد  بوشهر خبر  امور شهرداری  در  تسهیل  برای  دادگستری 
ارائه خدمات شهری، یک  و  گفت: در راستای تسهیل در 
بوشهر  شهرداری  پرونده های  به  رسیدگی  برای  شعبه ویژه 

ایجاد می شود.
غیرمجاز  سازهای  و  ساخت  با  مبارزه  به  اشاره  با  جمادی 
شهری تصریح کرد: در هر ساعات شبانه روز آماده همکاری 
با شهرداری بوشهر در مقابله با ساخت و سازهای غیرمجاز 
هستیم و انتظار می رود که به کمیسیون های مختلف شهرداری 
تنها از باب درآمدی نگاه نشود و هدف برخورد با ساخت و 

سازهای غیرمجاز باشد.

گناوه

مشکل آب چند روستای گناوه 
برطرف شد 

 بخشدار مرکزی گناوه گفت: با پیگیری های صورت گرفته 
مشکل تأمین آب آشامیدنی چند روستای بخش مرکزی این 
شهرستان برطرف شد و وضعیت آنها نسبت به گذشته بهبود 

یافت.
خدیجه دشتی در گفت و گو با خبرگزاری جمهوری اسلامی 
افزود: برای حل مشکلات آب روستاهای این بخش به همراه 
معاون اداره آب و فاضلاب با حضور در روستاهای چاهک، 
قلعه حیدر، شول و احمدحسین و دیدار رو در رو با روستاییان 

وضعیت آب شرب آنان بررسی و راهکارهایی ارائه شد.
وی اظهار داشت: آبرسانی موقت با تانکر، نوبت بندی آب، 
بررسی و تعمیر شبکه و مسیر انتقال، تعمیر پمپ های موجود 
در مسیر و در برخی موارد قراردادن پمپ جدید برای پمپاژ 
بهتر آب درون شبکه از عمده راهکارهای ارائه شده در این 

بازدید بود و تصمیم هایی نیز اتخاذ شد.
روستای  به  آب رسانی  تصمیم ها  این  درنتیجه  گفت:  وی 
احمدحسین که نزدیک به یک ماه در مضیقه بودند با اجرای 
انجام  منوال  بدین  نیز  برطرف، روستای گودری  نوبت بندی 
خواهد شد و چاهک به صورت پمپاژ با فشار دارای آب شد.

روستای  مردم  آب  مشکل  افزود:  گناوه  بخشدارمرکزی 
عباسی حل و حتی ذخیره دارند و در روستای محمدصالحی 
نیز وضعیت بهتر شده و تنها قسمت بالای این روستا خوب 
نیست و درصورت مصرف بهینه پایین دست، مشکلی نخواهد 

داشت.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
مدیرعامل آب و فاضلاب هرمزگان:
چندان به آینده آبی هرمزگان 

خوشبین نیستم
 
 

صرف  به  گفت:  هرمزگان  فاضلاب  و  آب  امدیرعامل 
آبی  آینده  به  چندان  نمی توان  گذشته  سال  بارش های 

هرمزگان خوشبین بود.
ویدئو  نشست  در  قصمی  امین  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
کنفرانسی با اشاره به فرارسیدن هفته صرفه جویی در مصرف 
آب، افزود: طی سال های اخیر، منابع آبی استان تأثیر زیادی 
به  که  به طوری  است  پذیرفته  خشک سالی  پدیده  تداوم  از 
صرف بارش های سال گذشته نمی توان چندان به آینده آبی 

هرمزگان خوشبین بود.
سطحی  آب  منابع  کیفی  و  کمی  افت  کرد:  تصریح  وی 
آن  تأثیر  و  نمکی  گنبدهای  وجود  چشمه ها(،  و  )چاه ها 
عمر  متوسط  بودن  بالا  فصلی،  رودخانه های  شدن  شور  بر 
شبکه های آب آشامیدنی استان و افزایش درصد هدر رفت 
آب در این شبکه ها به خصوص در مناطق روستایی، کمبود 
شهرهایی  )در  دسترس  در  مناسب  آبی  منابع  نبود  گاهاً  و 
نظیر سیریک، بشاگرد، بستک و بندرلنگه(، کمبود اعتبارات، 
افزایش قیمت تمام شده پروژه های در دست اجرا و … از 
عمده مشکلات پیش روی آبفاست که می طلبد تا زمان رفع 
این مشکلات، مردم با مصرف بهینه آب به طور جدی ما را 

در خدمات رسانی یاری کنند.

بندرعباس
نماینده مردم بندرعباس: 

راه ارتباط جاده ای و اینترنت 
کوهشاه احمدی شایسته مردم آن 

منطقه نیست
و  بندرخمیر  حاجی آباد،  قشم،  بندرعباس،  مردم  نماینده 
منطقه  اولویت های  براینکه  تأکید  با  مجلس  در  ابوموسی 
کوهشاه را به خوبی می دانیم، گفت: در دوره ۴ ساله تلاش 
خواهیم کرد مشکل راه مواصلاتی و اینترنت منطقه کوهشاه 

احمدی مرتفع شود.
منصور آرامی در گفت وگو با خبرنگار تسنیم در بندرعباس 
به  به مشکلات منطقه کوهشاه احمدی  اظهار داشت: نسبت 
در  من  کاری  ملاقات  و  جلسه  اولین  دارم،  شناخت  خوبی 
مجلس جدید هم پیرامون حل مشکلات این منطقه در حوزه 

اینترنت و ارتباطات بوده است.
وی افزود: در آغاز فعالیت مجلس یازدهم با وزیر ارتباطات 
و فناوری اطلاعات ملاقات داشتم و دقیقاً از روی تابلو موانع 

و مشکلات این منطقه را به دکتر آذری جهرمی نشان دادم.
نماینده مردم هرمزگان در مجلس شورای اسلامی گفت: وزیر 
در این جلسه وعده داد مشکل اینترنت کوهشاه احمدی را از 
طریق شرکت مخابرات هرمزگان پیگیر بوده و زمینه اتصال 

این منطقه به شبکه اینترنت را فراهم کند.

استان خوزستاناستان خوزستان
مشاور وزیر بهداشت:

 ظرفیت تخت های کرونا 
در خوزستان در مرز تکمیل است

 

بستری  و  درمان  به وضعیت  اشاره  با  بهداشت  وزیر  مشاور 
فعلًا  بیماران،  افزایش  با  بیماران کرونا در خوزستان گفت: 
در خوزستان کمبود تخت نداریم اما داریم به مرز پر شدن 

ظرفیت های تعریف شده نزدیک می شویم.
شیوع  مجدد  افزایش  روند  به  اشاره  با  افشار  علیرضا  دکتر 
پیش بینی ها  مقداری  کرد:  اظهار  گذشته  ماه های  در  کرونا 
ماه  پایان  از  پس  می کردیم  فکر  درنیامد.  آب  از  درست 
رمضان شاهد کاهش ابتلا و مراجعه کنندگان باشیم. رفتارهای 
دما،  افزایش  با  می کردند  فکر  همه  بود؛  ناشناخته  ویروس 
میزان سرایت ویروس کاهش می یابد که دقیقاً برعکس شد.
به گزارش ایسنا، وی افزود: پس از دو سه ماه قرنطینگی نیز 
مردم تقریباً خسته شدند و مراسمات برگزار و فاصله گذاری 
بیماری  پیک  همچنان  بنابراین  شد  رعایت  کمتر  اجتماعی 

فزاینده بود.
در  خوزستان  در  کرونا  شیوع  گسترش  به  اشاره  با  افشار 
مدت دو ماه گذشته بیان کرد: در مدتی که پیک بیماری در 
خوزستان شروع شد، نیازهایی که مسئولان استانی داشتند در 

سریع ترین زمان توسط وزارت بهداشت تأمین شد.

اهواز

میزان خاموشی برق در اهواز 
۳۲درصد کاهش یافت

میزان  گفت:  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل   
اجرای  با  مشترک  هر  ازای  به  اهواز  در  برق  خاموشی 
پروژه های زیرساختی و عملیاتی در سطح شبکه ۳۲ درصد 

کاهش یافت.
کرد:  بیان  ایرنا  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  کریمی  حسن 
در  هرمشترک  ازای  به   )SAIDI( خاموشی  میزان  شاخص 
سال، ازیکهزار و ۱۲۴ دقیقه در سال ۱۳۹۷ به عدد ۷۵۹ دقیقه 
درپایان سال ۱۳۹۸ در سطح کلانشهر اهواز رسید؛ همچنین 
سال  در  دقیقه  اهواز عدد ۴۲۲  این شاخص درحوزه شهری 

است که نشان دهنده کاهش ۳۲ درصدی خاموشی ها است.
تعمیرات  و  نگهداری  مهم  مرکز   ۲ راه اندازی  با  افزود:  وی 
شبکه برق فشار متوسط برای کار با خطوط برق دار در شرق 
و  نصب  عملیات  هزار   ۷۱ از  بیش  تاکنون  اهواز  غرب  و 
اصلاح شبکه برق ۳۳ و ۱۱ هزار ولت بدون اعمال خاموشی 

انجام شده است.
تعویض  توزیع،  خطوط  ظرفیت  افزایش  داد:  ادامه  کریمی 
بیش از ۷۸ هزارمقره و بیش از ۲۲ هزار کت اوت فیوز )فیوز 
قطع کننده(، نصب تعداد پنج هزار و ۸۰ اسپیسر، نصب ۱۰ 
هزار و ۲۳۹ بوش اسپلایس )اتصال نوعی هادی روکش دار(، 
مقاوم سازی  فرسوده،  پایه   ۴۸۰ و  یکهزار  از  بیش  تعویض 
تعداد پنج هزار و ۱۲۰ پایه بتونی شبکه فشار متوسط، هرس 
درختان متداخل در خطوط توزیع و اعزام گروه های شناسایی 
عیوب شبکه، از دیگر اقدامات صورت گرفته به منظورکاهش 

خاموشی بوده است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق اهواز گفت: هم اکنون 
حوزه  در  نرم افزاری  و  سخت افزاری  ساختارهای  ایجاد  با 
بهره برداری، رؤیت پذیری خطوط شبکه برق فشار متوسط به 
۱۰۰ درصد رسیده و قدرت مانور و پایداری شبکه به شکل 

قابل توجهی افزایش یافته است.
آبادان

عضو هیئت مدیره و معاون توسعه 
مدیریت سازمان منطقه آزاد اروند بیان 

کرد:
رفع موانع تولید رویکرد سازمان 
منطقه آزاد اروند در سال جهش 

تولید است
سرمایه گذاران مشکلاتشان را به وقت اعلام کنند تا با 

برنامه ریزی به موقع موانع راحت تر رفع شوند 
منطقه  سازمان  مدیریت  توسعه  معاون  و  هیئت مدیره  عضو 
آزاد اروند رفع موانع تولید را یکی از رویکردهای مهم این 

سازمان در سال جهش تولید نام برد.
آیین  در  رستمی  احمد  آبادان،  از  برنا  خبرنگار  گزارش  به 
افتتاح شرکت مهام شیمی امید اروند تولیدکننده انواع پودر 
لباسشویی )ماشینی و دستی( در محل شهرک صنعتی شماره 
در  شده  انجام  تلاش های  از  قدردانی  ضمن  آبادان  یک 
این حجم  اظهار کرد:  تولیدی،  واحد  این  راه اندازی  راستای 
از سرمایه گذاری در بخش تولیدی که هر روز با مخاطراتی 

همراه است، بسیار حائز اهمیت و قابل تقدیر است.
در  کرد:  بیان  اروند  آزاد  منطقه  سازمان  هیئت مدیره  عضو 
جلساتی که با همین رویکرد برگزار شد به موضوع انباشت 
مسائل و مشکلات فعالان اقتصادی برخورد کردیم و لذا از 
سرمایه گذاران می خواهیم تا مسائل را به موقع اعلام کنند تا 
مشکل  رفع  راستای  در  اقدام  و  تصمیم گیری  برنامه ریزی، 

به صورت راحت تری انجام شود.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد

 معاون قضایی دادگستری 
کهگیلویه و بویراحمد:

 ۱۷۰۰ زندانی کهگیلویه 
 و بویراحمد طی ایام کرونا 
از مرخصی استفاده کرده اند

بویراحمد  و  استان کهگیلویه  دادگستری  قضایی  معاون 
بویراحمد  استان کهگیلویه و  ایام کرونا در  گفت: طی 

۱۷۰۰ زندانی از مرخصی استفاده کرده اند.
جرائم  در  افزود:  خبرنگاران  جمع  در  فراست«  »جعفر 
مجازات های  جمله  از  حبس  جایگزین های  از  سبک 

اجتماعی و ارائه خدمات رسانی رایگان استفاده می کنیم.
وی در شرایط کرونایی حتی یک مورد هم بیمار مبتلا به 
کرونا در زندان های استان نداشته ایم، اظهارکرد: طی ایام 
کرونا در استان کهگیلویه و بویراحمد ۱۷۰۰ زندانی از 

مرخصی استفاده کرده اند.
معاون قضایی رئیس کل دادگستری استان کهگیلویه و 
بویراحمد تصریح کرد: ۳۰ زندانی در بند زنان زندان های 
این استان داریم که حدود ۱۷ نفر به مرخصی اعزام شدند 

و تعدادی از اشتغال باز استفاده کردند.
به گزارش ایسنا، فراست بیان کرد: دو نفر از زنان زندانی 
استان به جرم قتل، دو مورد به جرم ضرب و حرج و چند 
به  به جرم حمل مواد مخدر سنگین در زندان  نیز  مورد 

سر می برند.

رئیس اداره جهاد کشاورزی شهرستان کهگیلویه گفت: تاکنون ۲۵ هزار 
تن گندم تضمینی از کشاورزان شهرستان خریداری شده است.

به گزارش به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی جهاد 
رئیس  زاده  نیکویی  علیرضا  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کشاورزی 
اداره جهاد کشاورزی شهرستان کهگیلویه گفت: تاکنون ۲۵ هزار 

تن گندم تضمینی از کشاورزان شهرستان خریداری شده است.

او افزود: پیش بینی می شود که این میزان به ۲۶ هزار تن برسد.

کرد:  بیان  کهگیلویه  شهرستان  کشاورزی  جهاد  اداره  رئیس 
انجام  کامل  به صورت  شرقی  دهدشت  قسمت  در  گندم  برداشت 

شده است.
غربی  دهدشت  در  کمباین  کمبود  خصوص  در  زاده  نیکویی 
محصولات  برداشت  حال  در  هم اکنون  بومی  کمباین های  گفت: 
کشاورزان در حومه غربی هستند و مشکلی در خصوص کمبود 

کمباین وجود ندارد.

خرید ۲۵ هزار تن گندم تضمینی از کشاورزان کهگیلویه
 کمبود کمباین نداریم 


